
Zápisnica z 4. riadneho zasadnutia AS TU 
13. marca 2014 o 09.00 h 

Trnavská univerzita v Trnave, Miestnosť č. 019, Hornopotočná 23, Trnava 
 

Prítomní:  RNDr. Bc. Alžbeta Benedikovičová, PhD., doc. PhDr. Ondrej Botek, PhD., Mgr. 
Jana Bronerská, prof. MUDr. Miroslav Danaj, CSc., doc. Mgr. Mgr. Andrej Démuth, PhD., 
prof. PhDr. Gustáv Dianiška, CSc., prof. PhDr. ThLic. Juraj Dolinský SJ, PhD., ThDr. Ján 
Ďurica SJ, PhD., Katarína Galajdová, doc. PhDr. Ivan Gerát, PhD., PhDr. Kristína Grendová, 
PhD., prof. PhDr. Ľubomír Held, CSc., doc. PhDr. Juraj Hladký, PhD., Bc. František Ivanič, 
Mgr. Lukáš Jeník, PhD., doc. JUDr. Monika Jurčová, PhD., doc. PhDr. Miroslav Karaba, 
PhD., Elena Karasová, prof. JUDr. Soňa Košičiarová, PhD. (ďalej len „predsedníčka AS 
TU“), Bc. Rastislav Krátky, PhDr. Pavol Krištof, PhD., doc. ThDr. Jozef Kyselica SJ, PhD., 
PaedDr. Viera Lagerová, PhD., Vladimír Lazový, Mgr. Peter Lenčo, PhD., Matúš Lukačovič, 
PhDr. Marián Manák, PhD., JUDr. Zuzana Nevolná, PhD., PaedDr. Milan Pokorný, PhD., 
doc. PhDr. Vladimír Rábik, PhD., Oliver Selecký, Martin Šlachta, Mgr. Soňa Štefániková, 
Alica Štiglicová, Mgr. Miroslav Švaro, JUDr. Peter Varga, PhD.  
 
Ospravedlnení: PhDr. Peter Rusnák, PhD., Diana Slováčiková 
 
Hostia: prof. doc. JUDr. Marek Šmid, PhD., rektor TU, doc. PhDr. Ľubica Ilievová, PhD. 
prorektorka TU, Ing. Milan Hornáček, kvestor TU, PhDr. Marek Majdan, PhD., prodekan 
FZaSP TU, PhDr. Andrej Kállay, PhD., predseda AS FZaSP TU 
 
Program: 
 

1. Otvorenie a kooptácia nového člena AS TU 
2. Kontrola uznesení AS TU 
3. Informácia rektora TU o uznesení vlády SR zo dňa 5. 3. 2014 o integrácií univerzít 

v Trnave 
4. Dodatok č. 1 k Študijnému poriadku Fakulty zdravotníctva a sociálnej práce TU 

v Trnave z 27. júna 2013 
5. Návrh na vymenovanie člena Vedeckej rady TU v Trnave. Návrh na odvolanie člena 

Vedeckej rady TU v Trnave 
6. Návrh na schválenie kandidátov na členov Správnej rady TU v Trnave 
7. Správa o činnosti AS TU za rok 2013 
8. Kritériá na ubytovanie študentov TU v Trnave v akad. r. 2014/2015 
9. Voľba predsedu a členov volebnej komisie pre doplňujúce voľby členov do ŠRVŠ 

volených študentskou časťou akademickej obce TU 
10. Doplňujúce voľby člena ŠRVŠ voleného študentskou časťou AS TU 
11. Voľba zástupcu študentskej časti AS TU za člena Komisie pre ubytovanie študentov 

TU v Trnave 
12. Rôzne 

 
 
Bod 1 – Otvorenie  
 
 Štvrté riadne zasadnutie Akademického senátu Trnavskej univerzity v Trnave (ďalej len 
„AS TU“) otvorila predsedníčka AS TU.  
 Privítala prof. doc. JUDr. Mareka Šmida, PhD., rektora TU, a informovala o členoch AS 
TU, ktorí v súlade s § 10 ods. 7 Rokovacieho poriadku AS TU ospravedlnili svoju neúčasť na 
zasadnutí.  

Informovala o tom, že 1. septembra 2013 zaniklo členstvo doc. Matulníkovej a 
kooptovala novozvolenú členku AS TU za FZaSP TU, dr. Alžbetu Benedikovičovú.  



Následne skonštatovala uznášaniaschopnosť AS TU, ktorý pristúpil k voľbe svojich 
pracovných orgánov. AS TU prijal nasledovné uznesenia: 
 
Uznesenie AS TU 4R-1/13032014 
 AS TU schvaľuje za predsedu volebnej komisie dr. Manáka a za členov, ktorí budú 
zároveň pôsobiť ako skrutátori 4. riadneho zasadnutia AS TU za zamestnaneckú časť            
dr. Pokorného a za študentskú časť Vladimíra Lazového.  
 
Hlasovanie: 
Prítomní:    30 
Za:       30        
Proti:           0      
Zdržal sa:      0  
Predsedníčka AS TU konštatovala, že uznesenie bolo jednomyseľne schválené. 
 
Uznesenie AS TU 4R-2/13032014 
 AS TU schvaľuje za predsedu návrhovej komisie 4. riadneho zasadnutia AS TU       
dr. Vargu, za členov návrhovej komisie za zamestnaneckú časť doc. Karabu a za študentskú 
časť Mgr. Štefánikovú.  
  
Hlasovanie: 
Prítomní:     33 
za:         33           
proti:            0      
zdržal sa:      0 
Predsedníčka AS TU konštatovala, že uznesenie bolo jednomyseľne schválené. 
 
Uznesenie AS TU 4R-3/13032014 
 AS TU schvaľuje za overovateľov zápisnice 4. zasadnutia AS TU dr. Grendovú         
a Mgr. Bronerskú. 
 
Hlasovanie: 
Prítomní:     33 
Za:              33    
Proti:            0       
Zdržal sa:     0   
Predsedníčka AS TU konštatovala, že uznesenie bolo jednomyseľne schválené. 
 
 AS TU prešlo k schvaľovaniu programu rokovania a prijal uznesenie: 
 
Uznesenie AS TU 4R-4/13032014 
 AS TU schvaľuje program 4. riadneho zasadnutia nasledovne: 

1. Otvorenie a kooptácia nového člena AS TU 
2. Kontrola uznesení AS TU 
3. Informácia rektora TU o uznesení vlády SR zo dňa 5. 3. 2014 o integrácií univerzít 

v Trnave 
4. Dodatok č. 1 k Študijnému poriadku Fakulty zdravotníctva a sociálnej práce TU 

v Trnave z 27. júna 2013 
5. Návrh na vymenovanie člena Vedeckej rady TU v Trnave. Návrh na odvolanie člena 

Vedeckej rady TU v Trnave 
6. Návrh na schválenie kandidátov na členov Správnej rady TU v Trnave 
7. Správa o činnosti AS TU za rok 2013 
8. Kritériá na ubytovanie študentov TU v Trnave v akad. r. 2014/2015 



9. Voľba predsedu a členov volebnej komisie pre doplňujúce voľby členov do ŠRVŠ 
volených študentskou časťou akademickej obce TU 

10. Doplňujúce voľby člena ŠRVŠ voleného študentskou časťou AS TU 
11. Voľba zástupcu študentskej časti AS TU za člena Komisie pre ubytovanie študentov 

TU v Trnave 
12. Rôzne 

 
Hlasovanie:   
Prítomní:      33 
Za:            33 
Proti:             0       
Zdržal sa:      0  
Predsedníčka AS TU konštatovala, že uznesenie bolo jednomyseľne schválené. 
 
 
Bod 2 – Kontrola uznesení AS TU 
 

Predsedníčka AS TU konštatovala, že neboli prijaté žiadne uznesenia, ktoré by bolo 
potrebné kontrolovať.  
 
 
Bod 3 – Informácia rektora TU o uznesení vlády SR zo dňa 5. 3. 2014 o integrácií 
univerzít v Trnave 
 

Predsedníčka AS TU uviedla, že tento bod bol do programu zasadnutia zaradený na 
žiadosť rektora TU, ktorý by chcel informovať AS TU o záležitosti týkajúcej sa 
medializovanej integrácie univerzít v Trnave. Na žiadosť rektora TU boli na zasadnutie A TU 
k tomuto bodu programu prizvaní aj predsedovia všetkých fakultných senátov TU.  

Rektor TU vo svojom vystúpení priblížil stanovisko k danej problematike, ktoré bolo 
zverejnené aj na webovom sídle TU. Spomenul rôzne články, ktoré sa objavili v tlači. 
Poukázal na tri základné dôvody uvedené v tlači, pre ktoré by sa mali trnavské univerzity 
zlučovať - kvalitnejšie štúdium na jednej spoločnej univerzite, navrátenie historických budov 
univerzitným účelom, zníženie nákladov na administratívu. Podľa jeho názoru takéto dôvody 
nemôžu obstáť, pretože nemajú v ničom oporu. Podotkol, že v uznesení vlády SR, ktoré bolo 
prijaté, je uvedené iba odporúčanie ministrovi školstva zaoberať sa otázkou univerzít 
v Trnave, nie návrh na ich zlúčenie. Informoval o záujme novinárov, ktorí vyžadovali 
stanovisko oboch univerzít. Poukázal na to, že vláda SR pred zasadnutím neprerokovala danú 
záležitosť ani z jedným z rektorov dotknutých univerzít. Uviedol, že vláda SR síce môže 
rozhodnúť aj bez účasti univerzít, avšak, podľa neho, by šlo o neštandardný postup. 
 Predsedníčka AS TU následne otvorila diskusiu. Uviedla, že AS TU ako orgán 
akademickej samosprávy by sa mal vyjadriť a predložiť akademickej obci TU svoje 
stanovisko k danej záležitosti.  
 Do diskusie sa postupne zapojili prof. Held, rektor TU, doc. Botek, Bc. Ivanič, dr. 
Kállay, dr. Krištof, doc. Démuth a doc. Gerát.  

Prof. Held – je člen VR Prírodovedeckej fakulty UCM v Trnave. Nesúhlasil 
s podceňovaním UCM, nie všetky jej fakulty sú nekvalitné. Keď vydať stanovisko, tak v tom 
duchu, že v budúcnosti môže takáto situácia nastať. Otázka prípadného zlúčenia oboch 
univerzít je komplikovanejšia, než sa zdá.  

Doc. Botek okrem iného uviedol, že v danej situácii stanovisko AS TU by bolo pre TU 
podporou.  

Bc. Ivanič – za študentov – poukázal na obsah viacerých diskusií medzi študentmi, 
študentská obec TU zásadne odmieta akékoľvek zlučovanie s UCM. Prikláňajú sa 
k diplomatickejšiemu stanovisku. Nevidia to reálne v najbližších rokoch. 



Ing. Milan Hornáček, kvestor TU, uviedol, že zlúčením univerzít nedôjde k ušetreniu 
finančných prostriedkov.  

Dr. Kállay, predseda AS FZaSP TU – vedel by si predstaviť spojenie dvoch univerzít 
v jednom meste, má to aj svoje výhody.  

Prof. Held – celková situácia vysokých škôl na Slovensku nie je pozitívna. Veľký 
počet vysokých škôl znižuje kvalitu štúdia. Ide o vážny problém, ktorý sa bude musieť 
v budúcností riešiť. Na TU a UCM by bolo dobré podporovať  spoluprácu tam, kde sa dá. 
Zlúčenie univerzít môže otvoriť problém pracovných miest učiteľov. 

Dr. Krištof uviedol, že má veľmi negatívne skúsenosti s Katedrou politológie na 
UCM, snažia sa o zrušenie katedry na TU. 

Doc. Démuth – od začiatku sa uvažuje o zlučovaní univerzít, nikdy však tak 
intenzívne ako teraz, aby sa muselo vyjadrovať stanovisko. Nebolo by však šťastným 
riešením zaujať jednoznačne odmietavé stanovisko. 

Doc. Gerát navrhol hlasovať o uznesení, že AS TU podporuje rektora TU v rokovaní 
o tejto veci.  
 AS následne prešiel k hlasovaniu a prijal uznesenie: 
 
Uznesenie AS TU 4R-5/13032014 

AS TU vyjadruje podporu zverejnenému stanovisku rektora TU k uzneseniu vlády SR 
zo dňa 5. marca 2014 o integrácii univerzít v Trnave.  
 
Hlasovanie:   
Prítomní:     36 
Za:             36 
Proti:           0       
Zdržal sa:     0  
Predsedníčka AS TU konštatovala, že uznesenie bolo jednomyseľne schválené. 
 
 
Bod 4 – Dodatok č. 1 k Študijnému poriadku Fakulty zdravotníctva a sociálnej práce 
TU v Trnave z 27. júna 2013 
 

Predsedníčka AS TU informovala, že jej bola doručená žiadosť dekana FZaSP TU 
o prerokovanie a schválenie dodatku č. 1 k Študijnému poriadku FZaSP TU. V mene 
predkladateľa privítala PhDr. Mareka Majdana, PhD., prodekana FZaSP TU. Uviedla, že 
všetkým členom AS TU bol návrh dodatku zaslaný v súlade s Rokovacím poriadkom AS TU. 
K návrhu predložila pozmeňujúce návrhy formálneho charakteru: 

1. v uvádzacej vete za slová „niektorých zákonov“ vložiť slová „v znení neskorších 
predpisov“ a za slovo „uniesol“ vložiť „dňa ......“, za slová „v Trnave“ vložiť slová „z 
27. júna 2013“. 

2. Text novely rozčleniť na čl. I a II. 
3. Text čl. I rozčleniť na dva body. 
4. Text čl. I znie: „1. V čl. 18 sa vypúšťa odsek 8 v znení „Úspešná obhajoba (teda 

hodnotená klasifikačným stupňom A až E) záverečnej práce je podmienkou účasti 
študenta na ostatných súčastiach štátnej skúšky.“ 2. Terajší odsek 9 v čl. 18 sa prečísluje 
na odsek 8.“ 

5. Za čl. II pridať podpis predsedu AS FZaSP TU a dekana FZaSP TU. 
6. Za podpisy funkcionárov pripojiť zmenený text: „Tento dodatok k Študijnému poriadku 

Fakulty zdravotníctva a sociálnej práce TU v Trnave nadobudol platnosť jeho 
schválením v Akademickom senáte TU v Trnave dňa 13. marca 2014. Tento dodatok 
k Študijnému poriadku Fakulty zdravotníctva a sociálnej práce TU v Trnave bol 
uverejnený na úradnej výveske Fakulty zdravotníctva a sociálnej práce Trnavskej 
univerzity v Trnave dňa ........... 2014.“ 



Žiadne ďalšie písomné pripomienky k návrhu jej neboli doposiaľ doručené. Spýtala sa, 
či má niekto z prítomných členov ďalšie pripomienky. Poprosila Dr. Majdana, aby objasnil 
dôvody predloženia návrhu a vyjadril sa, či si predkladateľ návrhu pozmeňujúce návrhy 
osvojil. 

Dr. Majdan uviedol, že uvedený dodatok rieši rozpor Študijného poriadku FZaSP so 
zákonom o VŠ. Podotkol, že pozmeňujúce návrhy sa akceptujú v plnej miere.  

Predsedníčka AS TU navrhla, aby AS TU spojil hlasovanie o pozmeňujúcich návrhoch 
formálneho charakteru s návrhom dodatku č. 1 ako celkom. 

AS TU prešiel k hlasovaniu a prijal uznesenie:  
 
Uznesenie AS TU 4R-6/13032014 

AS TU schvaľuje formálne pozmeňujúce návrhy k dodatku č. 1 a schvaľuje dodatok č. 
1  k Študijnému poriadku Fakulty zdravotníctva a sociálnej práce TU v Trnave z 27.  júna 
2013 v znení pozmeňujúcich návrhov.  
 
Hlasovanie:   
Prítomní:     34 
Za:             34 
Proti:            0       
Zdržal sa:     0  
Predsedníčka AS TU konštatovala, že uznesenie bolo jednomyseľne schválené. 
 
 
Bod 5 – Návrh na vymenovanie člena Vedeckej rady TU v Trnave. Návrh na odvolanie 
člena Vedeckej rady TU v Trnave 
 

Predsedníčka AS TU uviedla, že podľa § 9 ods. 1 písm. e) zákona o VŠ akademický 
senát schvaľuje návrh rektora na vymenovanie členov vedeckej rady. Uviedla, že jej bol  6. 
februára 2014 doručený list rektora TU spolu so životopisom kandidáta a zároveň návrh na 
ukončenie členstva. Poprosila rektora TU o predstavenie návrhu. 

Rektor TU ako predkladateľ uviedol, že prof. Slaný by mal byť členom VR TU 
z funkcie dekana FZaSP TU, do ktorej bol vymenovaný 1. januára 2014. Prof. Slaný nahradil 
vo funkcii dekana FZaSP TU prof. Bošáka, ktorému by z tohto dôvodu malo byť členstvo vo 
VR TU ukončené. 

Predsedníčka AS TU následne otvorila diskusiu. Keďže nik z prítomných sa do diskusie 
nezapojil, AS TU prešiel k hlasovaniu. 

Predsedníčka AS TU uviedla, že podľa zákona o VŠ sa musí hlasovať tajne. Poučila 
členov o spôsobe hlasovania a o spôsobe úpravy hlasovacieho lístku.  

   
Uznesenie AS TU 4R-7/13032014 

AS TU schvaľuje návrh na vymenovanie člena Vedeckej rady TU v Trnave.  
 
Hlasovanie:   
Počet vydaných hlasovacích lístkov:    36 
Počet odovzdaných hlasovacích lístkov:        36        
Počet platných hlasovacích lístkov:                      36 
Počet neplatných hlasovacích lístkov:                    0 
Za:               

 
 
 

Predsedníčka AS TU konštatovala, že uznesenie bolo schválené potrebnou väčšinou 
hlasov. 
 

Priezvisko a meno kandidáta Za 
prof. MUDr. Jaroslav Slaný, CSc. 34  



Uznesenie AS TU 4R-8/13032014 
AS TU schvaľuje návrh na odvolanie člena Vedeckej rady TU v Trnave.  
  

Hlasovanie:   
Počet vydaných hlasovacích lístkov:    36 
Počet odovzdaných hlasovacích lístkov:        36        
Počet platných hlasovacích lístkov:                      36 
Počet neplatných hlasovacích lístkov:                    0 
Za:               

 
 
 

Predsedníčka AS TU konštatovala, že uznesenie bolo jednomyseľne schválené. 
 
Bod 6 - Návrh na schválenie kandidátov na členov Správnej rady TU v Trnave 
 

Predsedníčka AS TU na úvod uviedla, že podľa § 9 ods. 1 písm. h) zákona č. 131/2002 
Z. z.  o vysokých školách akademický senát schvaľuje návrh rektora na členov správnej rady 
v tajnom hlasovaní. Dňa 17. februára 2014 jej bol doručený písomný návrh rektora TU na 
schválenie kandidátov na členov SR TU z kvóty rektora podľa § 40 ods. 2 zákona o VŠ a boli 
doložené životopisy kandidátov. Vyzvala rektora TU, aby ako navrhovateľ objasnil dôvod 
predloženého návrhu na schválenie kandidátov na členov Správnej rady TU - RNDr. Petra 
Horvátha a Ing. Viliama Kupca, PhD.  

Predsedníčka AS TU následne otvorila diskusiu. Keďže nik z prítomných sa do diskusie 
nezapojil, AS TU prešiel k hlasovaniu a prijal unesenie:  
 
Uznesenie AS TU 4R-9/13032014 

AS TU schvaľuje návrh schválenie kandidátov na členov Správnej rady TU v Trnave.  
 
Hlasovanie:   
Počet vydaných hlasovacích lístkov:    36 
Počet odovzdaných hlasovacích lístkov:        36        
Počet platných hlasovacích lístkov:                      35 
Počet neplatných hlasovacích lístkov:                    1 
Za:               

 
 
 
 

Predsedníčka AS TU konštatovala, že uznesenie bolo schválené potrebnou väčšinou 
hlasov. 
 
 
Bod 7 - Správa o činnosti AS TU za rok 2013 
 

Predsedníčka AS TU uviedla, že podľa § 9 ods. 1 písm. r) zákona č. 131/2002 Z. z. 
o vysokých školách podáva AS TU akademickej obci výročnú správu o svojej činnosti, ktorú 
zverejňuje na webovom sídle univerzity najmenej na štyri roky. Návrh správy o činnosti bol 
členom AS TU zaslaný elektronicky. Predsedníčka konštatovala, že jej nebol doručený žiadny 
pozmeňujúci návrh.  

Predsedníčka otvorila diskusiu, no nakoľko nik nemal žiadne otázky ani pripomienky, 
bola diskusia uzavretá a AS TU pristúpil k hlasovaniu o návrhu uznesenia. 
 
 

Priezvisko a meno kandidáta Za 
prof. RNDr. Vladimír Bošák, CSc. 36  

Priezvisko a meno kandidáta Za 
RNDr. Peter Horváth 30  
Ing. Viliam Kupec, PhD. 30 



Uznesenie AS TU 4R-10/13032014 
 AS TU schvaľuje správu o činnosti AS TU za rok 2013 a ukladá tajomníčke AS TU 
zverejniť ju na webovom sídle TU v Trnave. 
 
Hlasovanie:   
Prítomní:      36 
Za:              36 
Proti:             0       
Zdržal sa:      0  
Predsedníčka AS TU konštatovala, že uznesenie bolo jednomyseľne schválené. 
 
 
Bod 8 - Kritériá na ubytovanie študentov TU v Trnave v akad. r. 2014/2015 
 

Predsedníčka AS TU informovala, že podľa čl. 5 ods. 7 písm. c) Štatútu TU AS TU 
schvaľuje kritériá na pridelenie ubytovania študentov TU. Kritériá sú súčasťou vyhlášky 
rektora TU o ubytovaní študentov TU v Trnave. Táto už bola prerokovaná a schválená na 
Kolégiu rektora TU.  

Rektor TU ako predkladateľ návrhu požiadal prorektorku TU, doc. Ilievovú, 
o priblíženie návrhu. 

Predsedníčka AS TU informovala prítomných členov AS TU, že dr. Benedikovičová 
predložila dva pozmeňujúce návrhy k návrhu Kritérií na ubytovanie študentov TU v Trnave 
na akademický rok 2014/2015: 
Návrh 1: Doplniť čl. 5: „Študent získa body za prospech, ak v posudzovanom období získal 
vážený študijný priemer: 
1, 0 – 1,24 (A)   20 bodov 
1,25 – 1,74 (B)  15 bodov 
1,75 – 2,24 (C)  10 bodov 
2,25 – 2,74 (D)   5 bodov 
2,75 – 3,49 (E)   0 bodov“ 
 
Návrh 2: V pôvodnom čl. 6 ods. 1 písm. a) Kritérií na ubytovanie študentov TU v Trnave na 
akademický rok 2014/2015 sa za slová „písomné pokarhanie“ dopĺňa „alebo rozhodnutie 
o podmienečnom vylúčení študenta“ a ponecháva sa „disciplinárnou komisiou fakulty“.“ 
 

Predsedníčka AS TU vyzvala prorektorku TU, doc. Ilievovú, aby sa v mene 
predkladateľa k predloženým pozmeňujúcim návrhom vyjadrila. Doc. Ilievová uviedla, že 
návrh č. 2 akceptuje, avšak pozmeňujúci návrh č. 1 týkajúci sa doplnenia prospechu do 
kritérií na ubytovanie akceptovať nemôže. Toto nové kritérium by zasiahlo i do vyhlášky 
o ubytovaní, ktorá už bola schválená na zasadnutí Kolégia rektora TU, taktiež by sa dotklo 
bodového hodnotenia ostatných kritérií, ktoré by sa museli prepočítať, išlo by teda o zdĺhavý 
proces zmeny. Poznamenala, že za dobré študijné výsledky môže byť študentom priznané 
prospechové štipendium, čo je podľa nej dostatočná motivácia.  

Predsedníčka AS TU poznamenala, že sama skutočnosť, že vyhláška rektora TU je už 
schválená, nemôže brániť tomu, aby člen AS TU predložil pozmeňujúci návrh a senát o ňom 
hlasoval. V prípade, že by sa hlasovanie dotklo už schváleného textu vyhlášky rektora TU, 
bolo by potrebné zosúladiť vyhlášku rektora TU so schválením znení Kritérií pre ubytovanie. 
Spýtala sa dr. Benedikovičovej, či trvá na hlasovaní o  pozmeňujúcom návrhu č. 1 v situácii, 
keď by bola nevyhnutná zmena ďalších dotknutých ustanovení návrhu Kritérií pre ubytovanie 
a či môže takýto komplexný návrh predložiť na hlasovanie v situácii, keď predkladateľ 
prisľúbil, že takýmto kritériom sa bude zaoberať pri príprave návrhu kritérií na ďalší 
akademický rok. Dr. Benedikovičová svoj návrh č. 1 vzala späť.  

Predsedníčka otvorila diskusiu, no nakoľko nik nemal žiadne otázky ani ďalšie 
pripomienky, bola diskusia uzavretá a AS TU pristúpil k hlasovaniu o návrhu uznesenia. 



 AS TU následne prešiel k hlasovaniu a prijal uznesenia:  
 
Uznesenie AS TU 4R-11/13032014 

AS TU schvaľuje pozmeňujúci návrh: „V čl. 6 ods. 1 písm. a) Kritérií na ubytovanie 
študentov TU v Trnave na akademický rok 2014/2015 sa za slová „písomné pokarhanie“ 
dopĺňa „alebo rozhodnutie o podmienečnom vylúčení študenta“ a ponecháva sa 
„disciplinárnou komisiou fakulty“.“ 
 
Hlasovanie:   
Prítomní:     33 
Za:             33 
Proti:            0       
Zdržal sa:     0  
Predsedníčka AS TU konštatovala, že uznesenie bolo jednomyseľne schválené. 
 
Uznesenie AS TU 4R-12/13032014 
 AS TU schvaľuje Kritériá na ubytovanie študentov TU v Trnave v akad. r. 2014/2015 
v znení pozmeňujúceho návrhu.   
 
Hlasovanie:   
Prítomní:     33 
Za:             27 
Proti:            3       
Zdržal sa:     2  
Predsedníčka AS TU konštatovala, že uznesenie bolo potrebnou väčšinou hlasov 
schválené. 
 
Uznesenie AS TU 4R-13/13032014 

AS TU schvaľuje za člena volebnej komisie, ktorý bude vykonávať funkciu skrutátora 
na 4. riadnom zasadnutí AS TU, namiesto dr. Pokorného doc. Jurčovú.  

 
Hlasovanie:   
Prítomní:     32 
Za:            31 
Proti:          0       
Zdržal sa:     1  
Predsedníčka AS TU konštatovala, že uznesenie bolo potrebnou väčšinou hlasov 
schválené. 
 
 
Bod 9 - Voľba predsedu a členov volebnej komisie pre doplňujúce voľby členov do 
ŠRVŠ volených študentskou časťou akademickej obce TU 
 

Predsedníčka AS TU informovala členov AS TU, že jej bola doručená výzva od 
predsedu VZ ŠRVŠ na zvolenie zástupcov TU v ŠRVŠ vzhľadom na to, že TU v súčasnosti 
nemá troch zástupcov s platným mandátom. Vzhľadom k tomu, že funkčné obdobie ŠRVŠ 
bolo predĺžené do 1. decembra 2014, predseda VZ ŠRVŠ trval na doplňujúcich voľbách do 
ŠRVŠ. Uviedla, že v súčasnosti TU nemá zástupcu zvoleného študentskou časťou AS TU 
a dvoch zástupcov študentskej časti akademickej obce TU. Voľby na TU sa riadia Zásadami 
volieb do ŠRVŠ schválenými AS TU. Podľa § 4 ods. 1 Zásad predsedu a štyroch členov 
volebnej komisie pre voľby do ŠRVŠ vymenúva a odvoláva AS TU vo verejnom hlasovaní.  

Vyzvala členov AS TU za študentskú časť na predloženie návrhov na predsedu a členov 
volebnej komisie pre voľby do ŠRVŠ. Mgr. Bronerská za predsedu volebnej komisie navrhla 



Alicu Štiglicovú z FZaSP TU a za členov volebnej komisie Olivera Seleckého z PdF TU, 
Martina Šlachtu z FF TU, Elenu Karasovú z TF TU a Ivanu Navrátilovú z PF TU.  

Všetci navrhnutí kandidáti s kandidatúrou súhlasili, preto AS TU prešiel k hlasovaniu. 
AS TU rozhodol spojiť hlasovanie o všetkých kandidátoch do jedného hlasovania. AS TU 
prijal uznesenie:  
 
Uznesenie AS TU 4R-14/13032014 
 AS TU schvaľuje za predsedu volebnej komisie pre doplňujúce voľby do ŠRVŠ za TU 
Alicu Štiglicovú a za členov volebnej komisie Olivera Seleckého, Martina Šlachtu, Elenu 
Karasovú a Ivanu Navrátilovú.  
 
Hlasovanie:   
Prítomní:     26 
Za:             26 
Proti:            0       
Zdržal sa:     0  
Predsedníčka AS TU konštatovala, že uznesenie bolo jednomyseľne schválené. 
 
Uznesenie AS TU 4R-15/13032014 

AS TU schvaľuje za predsedníčku návrhovej komisie na 4. riadnom zasadnutí AS TU 
namiesto dr. Vargu dr. Nevolnú.  

 
Hlasovanie:   
Prítomní:     26 
Za:             25 
Proti:            0       
Zdržal sa:      1  
Predsedníčka AS TU konštatovala, že uznesenie bolo potrebnou väčšinou hlasov 
schválené. 
 
 
Bod 10 - Doplňujúce voľby člena ŠRVŠ voleného študentskou časťou AS TU 
 

Predsedníčka AS TU informovala členov študentskej časti AS TU, že v decembri tohto 
roku končí funkčné obdobie Študentskej rade vysokých škôl (ŠRVŠ). V súčasnosti nemá AS 
TU zástupcu v ŠRVŠ, preto je potrebné uskutočniť doplňujúce voľby zástupcu AS TU 
v ŠRVŠ. Voliť zástupcu môže len študentská časť AS TU.  

Mgr. Bronerská navrhla za kandidáta Olivera Seleckého, ktorý kandidatúru prijal. 
Ďalšie návrhy neboli podané. Po skončení diskusie, predsedníčka AS TU skonštatovala 
uznášaniaschopnosť študentskej časti AS TU a tá pristúpila k tajnému hlasovaniu. 
 
Uznesenie AS TU 4R-16/13032014 
 Študentská časť AS TU schvaľuje za zástupcu študentskej časti AS TU v ŠRVŠ Olivera 
Seleckého.  

 
Hlasovanie:   
Počet vydaných hlasovacích lístkov:  12 
Počet odovzdaných hlasovacích lístkov:   12       
Počet platných hlasovacích lístkov:    12 
Počet neplatných hlasovacích lístkov:                   0 

 
 
 

Predsedníčka AS TU konštatovala, že uznesenie bolo jednomyseľne schválené.  

Priezvisko a meno kandidáta Za 
Oliver Selecký 12  



Bod 11 - Voľba zástupcu študentskej časti AS TU za člena Komisie pre ubytovanie 
študentov TU v Trnave 
 

Dňa 24. februára 2014 sa rektor TU obrátil písomne na AS TU so žiadosťou o zvolenie 
jedného zástupcu študentskej časti AS TU za člena Komisie pre ubytovanie študentov na 
jednoročné funkčné obdobie so začiatkom od 1. apríla 2014. 

Predsedníčka AS TU pripomenula, že študentská časť AS TU zvolila zástupcu, Bc. 
Františka Ivaniča, ktorému trvá jeho funkčné obdobie do 31. marca 2014.  

V otvorenej diskusii k tomu bodu programu vyzvala zástupcov študentskej časti AS TU, 
aby predložili návrhy na kandidáta. Bc. Ivanič navrhol Martina Šlachtu, ktorý s kandidatúrou 
súhlasil. Ďalšie návrhy neboli predložené a preto študentská časť AS TU pristúpila 
k verejnému hlasovaniu. 

 
Uznesenie AS TU 4R-17/13032014 

Študentská časť AS TU schvaľuje Martina Šlachtu za člena Komisie pre ubytovanie 
študentov TU. 
Hlasovanie:   
Prítomní:      12 
Za:              12   
Proti:            0       
Zdržal sa:     0  
   
Predsedníčka AS TU konštatovala, že uznesenie bolo jednomyseľne schválené.  

 
 
Bod 12 - Rôzne 
 

V rámci bodu Rôzne predsedníčka AS TU informovala o zasadnutí predsedníctva    
AS TU dňa 13. marca 2014, ktoré sa zaoberalo prípravou programu 4. riadneho zasadnutia 
AS TU. 

Predsedníčka AS TU vyzvala prof. Helda ako zástupcu AS TU v Správnej rade TU, 
aby informoval členov AS TU o zasadnutiach SR TU. Prof. Held uviedol, že Správna rada TU 
zasadala 19. decembra 2013. Členom SR TU bola predložená správa rektora TU o vývoji 
Trnavskej univerzity v kontexte stavu vysokého školstva v SR, informácia o výsledkoch 
hodnotenia nezávislej rankingovej a ratingovej agentúry (ARRA), informácia 
o hospodárskych výsledkoch TU za rok 2013, schvaľovali odkúpenie pozemku parkoviska pri 
budove rektorátu (ul. Pekárska) od mesta Trnava, rozvojových zámeroch TU a schvaľovali 
platové náležitosti rektora univerzity.  
  Predsedníčka AS TU požiadala dr. Vargu ako zástupcu AS TU v RVŠ, aby informoval 
o jej činnosti. Dr. Varga uviedol, že zasadnutie RVŠ sa konalo 6. marca 2014.  Prerokúvali 
metodiku rozpočtu, nespokojnosť vysokých škôl so znížením dotácie prezentované aj 
v médiách. Podotkol, že RVŠ taktiež vyjadrila nespokojnosť s metodikou financovania 
vysokých škôl. Ocenila však zachované financovanie VEGA a KEGA. Informoval aj 
o prerokúvaní otázky sociálnej podpory študentov – návrh presunúť túto oblasť do 
kompetencie Ministerstva práce, sociálnych vecí a rodiny SR.   
 V rámci bodu Rôzne predsedníčka AS TU informovala o doručenom písomnom 
návrhu Bc. Františka Ivaniča na schválenie novely vnútorného predpisu TU v Trnave - Zásad 
volieb do AS TU. Predsedníčka AS TU uviedla, že Bc. Ivanič súčasne požiadal, aby bol návrh 
prerokovaný v rámci bodu Rôzne, v rámci ktorého by chcel informovať členov AS TU o 
pripravovanom zámere zriadiť Študentskú radu TU v Trnave. Podotkla, že vzhľadom na to, že 
podľa § 9 ods. 1 písm. b) zákona č. 131/2002 Z. z. o vysokých školách právomoc predkladať 
návrh na novelizáciu tohto vnútorného predpisu TU má len predseda akademického senátu, je 
potrebné považovať predmetný materiál za podklad pre diskusiu v AS TU v Trnave. Vyzvala 
Bc. Ivaniča, aby informoval prítomných o zámere zriadiť Študentskú radu TU. Bc Ivanič 



uviedol, že svoj návrh na novelizáciu berie späť. Súčasne informoval o budúcom zámere, keď 
by Študentská rada TU v Trnave vystupovala ako orgán oficiálne zastupujúci záujmy 
študentov TU, mal by vlastného predsedu i stanovy. Zaoberal by sa organizovaním rôznych 
študentských aktivít. Jedným z prvých projektov rady je pripravovaný program na podporu 
novoprijatých študentov - starší študenti by pomáhali mladším v oblasti štúdia, ubytovania 
a pod. Plánujú pripravovať aj tzv. infodays, v rámci ktorých by oslovovali rôzne inštitúcie za 
účelom podpory vysokého školstva. Uviedol, že návrh na zriadenie tejto rady nie je ešte 
oficiálne pripravený, ale bude predložený na najbližšie rokovanie AS TU. V rámci diskusie sa 
vyjadrila predsedníčka AS TU, ktorá uviedla, že vyriešiť právne postavenie Študentskej rady 
TU, nie je možné novelizáciou Zásad volieb do AS TU, nakoľko návrh prekračuje predmet 
úpravy tohto vnútorného predpisu. Právne postavenie, kompetenciu vo vzťahu k iným 
orgánom TU, zloženie členov rady a otázky kreovania tohto nového orgánu, ktorý nie je 
upravený zákonom o VŠ, môže upraviť len Štatút TU. Právomoc na predloženie novely tohto 
vnútorného predpisu má len rektor TU. Rektor TU vyjadril súhlasné stanovisko a podporu 
uvedenému projektu s tým, že na príprave znenia novely Štatútu TU sa bude podieľať aj 
predsedníčka AS TU. Prorektorka TU, doc. Ilievová, poznamenala, že už prebehli diskusie 
s Bc. Ivaničom a uviedla, že vidí v tomto projekte priestor na využite potenciálu študentov. 
  Prof. Held v rámci bodu Rôzne požiadal rektora o prehodnotenie dodatku č. 1 
k smernici o cestovných náhradách -  podmienky pre poskytovanie sú nad rámec zákona, za 
uplynulé roky sa výrazne zmenili podmienky poskytovania cestovných náhrad.  Predsedníčka 
AS TU mu ako členovi AS TU navrhla podať písomný návrh priamo rektorovi TU v súlade s 
§ 1 ods. 5 Rokovacieho poriadku AS TU.  
  Keďže nik z prítomných členov AS TU nemal ďalšie námety do diskusie, 
predsedníčka AS TU poďakovala prítomným za ich účasť na 4. riadnom zasadnutí AS TU a 
rokovanie ukončila. 
 

V Trnave, 13. marca 2014 
 
 
 
 
Schválil:                         prof. JUDr. Soňa Košičiarová, PhD., predsedníčka AS TU  
  
                                                                   
  
Overili:                           PhDr. Kristína Grendová, PhD., členka AS TU  
  
  
  
                                        Mgr. Jana Bronerská, členka AS TU   
  
 
 
Spracovala:                     Lívia Macášková, tajomníčka AS TU  


